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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 22.decembrī                                                  protokols Nr. 24/2021. 
ar turpinājumu 2021.gada 23.decembrī 

 

Sēde izsludināta 17.12.2021.plkst. 09:57 

Sēde atklāta 22.12.2021. plkst. 10:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Pašvaldības aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” nolikuma precizēšanu;  

2. Par iekļaušanu pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā (B.B). 

Īpašumu komitejas jautājumi 

3. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2021. gada 21.maija lēmumā Nr. 11  “Par esošās 

atkritumu apsaimniekošanas darbības papildināšanu  “Gurnicās”, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā”;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošo noteikumu Nr. 30/2021 

“Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi” precizēšanu;  

5. Par 2011.gada 14.novembra zemes nomas līguma Nr.78-04-12/739 termiņa pagarināšanu;  

6. Par zemes piešķiršanu nomā (U.K) uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Daugavas ielā 

15A, Baldonē;  

7. Par pārjaunojuma līguma termiņa pagarinājumu;  

8. Par 2012.gada 20.decembra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/93 termiņa 

pagarināšanu;  

9. Par 2012.gada 18.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/74 termiņa 

pagarināšanu;  

10. Par 2014.gada 5.februāra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/14/3 termiņa 

pagarināšanu;  

11. Par zemes vienības Kalnu iela 15, Baložos, apbūves tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu 

un līguma noslēgšanu;  

12. Par 2010.gada 17.decembra nedzīvojamo telpu nomas līguma Nr.21-18/11/1 termiņa 

pagarināšanu;  

13. Par nekustamā īpašuma Vasaras iela 2, Krustkalni, Ķekavas pagasts, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

14. Par saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo dzīvojamo telpu 

izīrēšanas kārtību”, apstiprināšanu;  

15. Par stratēģisko un finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībām 

SIA “Baložu komunālā saimniecība”, SIA "BŪKS", SIA „Ķekavas nami” un SIA „Ķekavas 

sadzīves servisa centrs”. 

Attīstības komitejas jautājumi 

16. Par projekta Nr. EKII-3/9 “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšanas ar viedajām 

apgaismojuma tehnoloģijām Baložu pilsētā” īstenošanas pārtraukšanu;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Cirtas”, Baldones 

pagastā;  

18. Par nekustamā īpašuma “Dzilnas” zemes vienības Ķekavas pagastā sadalīšanu;  
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19. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu  15 nekustamajiem īpašumiem 

detālplānojuma “Svelmes” teritorijā, Daugmalē, Daugmales pagastā;  

20. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu  detālplānojuma “Druvas” Daugmalē, 

Daugmales pagastā, teritorijai;  

21. Par nekustamā īpašuma “Sviestiņi” Dzintaros, Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

22. Par nekustamā īpašuma “Vecsuitiņu-Mazmāja” Dzintaros, Daugmales pagastā lietošanas 

mērķa maiņu;  

23. Par nekustamā īpašuma “Jūrkalne” Dzintaros, Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

24. Par nekustamā īpašuma “Rītausmas” Dzintaros, Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

25. Par nekustamo īpašumu  “Veckalni nr.84”  un  “Veckalni nr.85”  apvienošanu, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā;  

26. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma “Gurnicas”, Ķekavas pagastā, zemes 

vienības daļai, kurai piešķir apbūves tiesību;  

27. Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 22, Ķekavā,  Ķekavas pagastā,  lietošanas mērķa maiņu;  

28. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

29. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Laivas”, Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā;  

30. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Rāmavas ielā 33, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā;  

31. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Zāļu ielā 7, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

32. Par detālplānojuma “Ķiršziedi” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Ķiršziedu ielā 7, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

33. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Ķiršziedi” 

teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

34. Par nekustamo īpašumu Rožu ielā 2 un 4, Baložos apvienošanu;  

35. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu Lāču ielā 16 un 20, 

Baložos robežu pārkārtošanai;  

36. Par zemes ierīcības projekta Lakstīgalu ielā 22, Baložos apstiprināšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

37. Par sadarbības projekta parakstīšanu ar JSPA un projekta "Idejas ceļ gaisā!" īstenošanu;  

38. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu;  

39. Par saistošo noteikumu "Par bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju datu bāzes  

izveidošanu un uzturēšanu" apstiprināšanu;  

40. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu Ķekavas novada sporta organizācijām” apstiprināšanu;  

41. Par grozījumu nolikumā ,,Kompensācijas piešķiršanas komisijas nolikums”;  

42. Par Ķekavas novada sporta skolas nolikuma apstiprināšanu;  

43. Par Baldones bibliotēkas nolikuma apstiprināšanu;  

44. Par Ķekavas Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu;  

45. Par Ķekavas Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu;  

46. Par Pļavniekkalna sākumskolas nolikuma apstiprināšanu;  

47. Ķekavas novada pašvaldības kultūras centru darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

48. Par Baldones bibliotēkas darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu. 

Drošības komitejas jautājumi  

49. Par Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksa apstiprināšanu;  

50. Par noteikuui par Trauksmes celšanas sistēmu Ķekavas novada pašvaldībā apstiprināšanu;  

51. Par noteikumu par iekšējās kontroles sistēmas pamatprasībām korupcijas un interešu konflikta 

riska novēršanai Ķekavas novada pašvaldībā apstiprināšanu;  

52. Par izlīguma slēgšanu civillietā Nr.C33299621;  

53. Par I.D.apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu. 
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Apvienoto visu komiteju jautājumi 

54. Par saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu  

vai būvniecības ieceres akceptu, izdarot atzīmi paskaidrojuma rakstā vai apliecinājuma kartē” 

apstiprināšanu;  

55. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Ķekavas vidusskolas un Baložu vidusskolas  mācību vides 

uzlabošana” realizēšanai, Baložu vidusskolas ķīmijas un fizikas kabinetu aprīkojuma iegādei;  

56. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžetā.  

Piebalsotie jautājumi 

57. Par pirmpirkuma tiesībām uz nekustamo īpašumu Pasta iela 3, Baldonē; 

58. Par grozījumu Ķekavas novada domes lēmumā “Par ēdināšanas apmaksu Ķekavas novada 

izglītības iestāžu izglītojamajiem”; 

59. Par atbalstu ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu bērniem, kuri apgūst pirmskolas izglītību. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Indra Priede, Gatis Līcis, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, iekšējā auditore Viktorija Belova, Administratīvās pārvaldes 

juristi Jānis Zvaigzne un Karīna Lāce, personālspeciāliste Baiba Barkāne, Īpašumu pārvaldes 

vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietnieces Andra Vanaga un Tatjana Tihoņenko. speciāliste 

Inese Blese, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciālistes Vera Kļaviņa 

un Elīna Diskača, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadska, projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš, būvvaldes vadītāja Inga Šuldrika. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 10:29) 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniedzis priekšlikumus darba kārtības 

papildināšanai, pirmo iesniegto priekšlikumu viņš atsauc un komentē savus priekšlikumus. Viņš 

redz, ka priekšlikumus iesnieguši arī citi deputāti un aicina viņus komentēt savus priekšlikumus. 

Legzdiņa un Pozņaks pamato savus priekšlikumus par jautājumu izslēgšanu no darba kārtības.  

Jautājumus uzdod Ceļmalnieks, Pozņaks, Keisters, Žilko, Geduševa, Aigars Vītols, Zvaigzne, 

Baire. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Izņemt no darba kārtības 15.jautājumu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu par pirmpirkuma tiesībām uz nekustamo īpašumu Pasta iela 3, Baldonē , izskatīt 

kā priekšpēdējo. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Viktorija Baire), “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par atbalstu ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu 

bērniem, kuri apgūst pirmskolas izglītību, izskatīt kā pēdējo. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

53.jautājumu izņemt no darba kārtības un izskatīt citā Domes sēdē 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par grozījumu Ķekavas novada domes lēmumā “Par 

ēdināšanas apmaksu Ķekavas novada izglītības iestāžu izglītojamajiem”, izskatīt kā 

priekšpēdējo. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Tiek sakārtota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 22.decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

SOCIĀLO LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

1. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 36:52) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saistošos noteikumus dome apstiprināja novembrī, tos 

nosūtīja Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk – VARAM), saņemts 

pozitīvs atzinums ar lūgumu izņemt no noteikumiem atsauci uz vienu normatīvo aktu, tas arī šajos 

precizējumos izdarīts. Komiteja precizētos noteikumus atbalstīja. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumu Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 17.novembra saistošajos 

noteikumos Nr.41/2021 “Pašvaldības aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” 

nolikums”, precizējot tos jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par iekļaušanu pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.39:07) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz piešķirt 

dzīvojamo platību. Personai ir piešķirts mazturīgas personas statuss, tai nav likumīgu apgādnieku, 

tai nav noslēgts uzturlīgums un tās īpašumā nav dzīvojamās platības, persona deklarēta novadā 

no 1988 gada. Visi šie apstākļi dod tiesisko pamatu uzņemt šo personu pašvaldības palīdzības 

rindā. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iekļaut B.B. pašvaldības palīdzības 3.reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – ar šo lēmumu tiek grozīts jau pieņemtais domes lēmums, 

kas atļāva uzņēmējam veikt plastmasas pārstrādi, ar šo lēmumu tiks atļauts palielināt ražošanas 

jaudas no 8800 tonnām līdz 12200 tonnām.  

Žilko atklāj jautājuma sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 21.maija lēmuma Nr. 11 “Par esošās 

atkritumu apsaimniekošanas darbības papildināšanu “Gurnicās”, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā” lemjošās daļā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.45:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saistošos noteikumus dome apstiprināja 6.oktobrī, tos 

nosūtīja VARAM atzinuma sniegšanai, VARAM izteica iebildumus, saskaņā ar kuriem sagatavoti 

saistošo noteikumu precizējumi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumus Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos 

noteikumos Nr. 30/2021 “Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi”, precizējot tos 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonām ar lūgumu 

pagarināt zemes nomas līgumu, uz zemes atrodas šīm personām piederošas būves. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Baldones novada pašvaldību un L.S. un R.S. 2011.gada 14.novembrī 

noslēgtā zemes nomas līguma termiņu līdz 2031.gada 14.novembrim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt zemes nomas līgumu uz mazdārziņu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Zvaigzne, Blese, Tihoņenko, Lāce, 

Variks, Keisters, Žilko. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0092 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Daugavas ielā 15A, Baldonē) U.K., nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2026.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par pārjaunojuma līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:06:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – sākotnēji bijis līgums par īpašuma izpirkšanu no 

pašvaldības, summu izmaksājot pa daļām, tomēr īpašuma ieguvējs savas saistības nav izpildījis, 

tāpēc saistības pārņēmusi cita persona, kura arī noteiktajā termiņā maksājumus nav veikusi. 

Pašvaldības darbiniei atgādinājuši par saistībām, bet persona nav apmaksājusi visu summu, bet 

tikai 500 euro, papildus saņemts iesniegums no šīs personas, kura paskaidro, ka saistībā ar 

ārkārtas situāciju valstī, viņam nav iespējams gūt ienākumus, tāpēc lūdz pagarināt naudas 

samaksas termiņu, kas ar šo lēmumu tiks pagarināts līdz nākamā gada 15.aprīlim. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa, Blese, Zvaigzne, Baire, Lāce, 

Melnieks, Keisters, Putniņa. 

Žilko konstatē, ka Aigars Vītols iesniedzis priekšlikumu. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Keisters. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu, izskatīt Drošības komitejā, lai izvērtētu un pārliecinātos, ka 

netiek piemērota "īpaša labvēlība" iesaistītajām personām  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Tā kā priekšlikums tika atbalstīts, tad par lēmuma projektu nebalso, bet novirza to izskatīšanai 

komitejās. 
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8. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:37:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no divām personām, kas zemi nomāja 

jau iepriekš, ar lūgumu nomas līgumu pagarināt. Legzdiņa vērš uzmanību uz to, ka uz zemes 

atrodas šīm personām piederošas ēkas. Komiteja atbalstīja sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību, A.S. un M.B. 2012.gada 20.decembrī noslēgtā 

lauku apvidus zemes nomas līguma termiņu līdz 2032.gada 1.janvārim. 

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:39:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – no privātpersonas saņemts iesniegums ar lūgumu 

pagarināt mazdārziņa nomas līgumu Krustkalnos. Komiteja nomas pagarinājumu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Melnieks, Legzdiņa, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un I.A. 2012.gada 18.oktobrī noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līguma termiņu līdz 2031.gada 31.decembrim. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:44:43) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – no privātpersonas saņemts iesniegums ar lūgumu 

pagarināt zemes nomas līgumu uz mazdārziņu Dzērumos. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, 

komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un I.K. 2014.gada 5.februārī noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līguma termiņu līdz 2032.gada 1.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par zemes apbūves tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:46:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – izsolē, kas notika 6.decembrī, piedaloties diviem 

pretendentiem, tika nosolītas zemes apbūves tiesības, izsolē uzvarēja juridiska persona, izsoles 

komisija izsoles rezultātus ir apstiprinājusi, tāpēc Legzdiņa aicina tos apstiprināt arī domei, lai 

varētu slēgt līgumu ar uzvarētāju. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes vienības Kalnu iela 15, Baložos, apbūves tiesības izsolē nosolīto cenu 

EUR 3470.00 gadā, kuru 2021.gada 6.decembra izsolē nosolīja SIA “JM Commerce”. 

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par grozījumiem telpu nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:50:17) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šī gada jūnijā saņemts iesniegums no uzņēmēja par telpu 

nomas līguma pagarināšanu. Pēc iesnieguma saņemšanas veikts īpašuma novērtējums, veiktas 

pārrunas ar uzņēmēju par nomas maksas palielināšanos un viņš tam pieritis. Iepriekšējā līguma 

termiņš beidzas šā gada 31.decembrī, sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām līgumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un SIA “DAINESE” 2010.gada 

17.decembrī noslēgtajā nedzīvojamo telpu nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

13. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:52:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – zemes izsoles sākuma cena bija 1650 euro, izsolē īpašums 

nosolīts par 5385 euro, izsolē nosolītā summa pilnībā apmaksāta, tāpēc Legzdiņa aicina 

apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Vasaras iela 2, Krustkalni, Ķekavas pagasts, izsolē nosolīto 

cenu EUR 5550.00, kuru izsolē nosolīja R.R.. 

Lēmums pielikumā.  
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14. 
Par pašvaldības kapitālsabiedrību stratēģisko mērķu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:54:14) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts divās komitejās, 

ar lēmumu tiks noteikti finanšu un stratēģiskie mērķi kapitālsabiedrībām, noteiktas jomas, pie 

kurām kapitālsabiedrībām jāstrādā vēl labāk, kā līdz šim. Legzdiņa piedāvā jautājumus uzdot 

attiecīgajiem speciālistiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Vanaga. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA “Baložu komunālā 

saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 

stratēģiskos un finanšu mērķus 2022.-2024.gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:55 līdz plkst.12:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

15. 
Par projekta īstenošanas pārtraukšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:11:43) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pagājušajā gadā tika noslēgts līgums par projekta īstenošanas 

kārtību, izsludināts iepirkums un saņemti divi piedāvājumi, tomēr projekta vadības grupa 

informēja komiteju, ka pastāv riski nesasniegt projekta mērķus, t.i. CO2 samazinājumu 

nepieciešamajā apjomā, un tāpēc komitejā lēma pārtraukt projekta īstenošanu. Nekādi maksājumi 

no Eiropas fondu naudas pagaidām nav saņemti, tāpēc līguma laušana neradīs nekādas sekas. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jansone, Melnieks, Tihoņenko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Pārtraukt projekta Nr.EKII-3/9 “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšanas ar viedajām 

apgaismojuma tehnoloģijām Baložu pilsētā” īstenošanu un rosināt sabiedrībai ar ierobežotu 

atbildību “Vides investīciju fonds” pārtraukt starp Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministriju, sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Vides investīciju fonds” un Ķekavas novada 

pašvaldību 2020.gada 11.martā ir noslēgtā līguma Nr.1-17.1/20/111 darbību. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:20:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut sadalīt zemi 

četrās daļās. Zemes ierīcības projekta darba uzdevums arī paredz izveidot servitūta ceļu, lai 

nodrošinātu piekļuvi visiem atdalītajiem zemes gabaliem. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Cirtas”, Baldones 

pagasta, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:21:51) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – viena pašvaldības zemes vienība 2,6 ha platībā tiks sadalīta 

divās daļās, izdalot no šīs zemes vienības ceļa daļu. Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Sadalīt divās daļās Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošā, zemesgrāmatā nenostiprinātā 

nekustamā īpašuma “Dzilnas” zemes vienību, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:24:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmuma projekts paredz viena detālplānojuma piecpadsmit 

īpašumiem mainīt lietošanas mērķi no neapgūtas apbūves zemes uz individuālo māju apbūves 

zemi, jo detālplānojumā sākusies attīstība un zemes gabaliem ir pievilkta elektrība. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi piecpadsmit zemes vienībām detālplānojuma 

“Svelmes”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, teritorijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:31:53) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts privātpersonas lūgums mainīt lietošanas mērķi 

detālplānojuma teritorijai uz neapgūtu apbūves zemi, jo, savukārt, šajā vietā attīstība nenotiek. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamajā īpašumā “Druvas”, Daugmalē, Daugmales pagastā, ietilpstošo 

septiņpadsmit zemes vienību lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  
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20. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:52) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemei noteiktā izmantošana ir lauksaimniecība, tomēr 

konstatēts, ka uz zemes atrodas ēkas, tāpēc šai daļai zem ēkām lietošanas mērķis tiks mainīts uz 

dzīvojamo māju apbūves zemi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Sviestiņi” Dzintaros, Daugmales pagastā, lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:07) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums, zemes lietošanas mērķis ir lauksaimniecība, 

bet uz zemes 0,6 ha platībā atrodas dzivojamā māja, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

lietošanas mērķa maiņu zemei zem ēkām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Vecsuitiņu-Mazmāja”, Dzintaros, Daugmales pagastā, 

lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  
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22. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:37:39) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – jautājums līdzīgs, tikai zemes platība ir maza, 0,26 ha, tomēr 

uz zemes atrodas dzīvojamās ēkas, tāpēc mērķis visam zemes gabalam tiek mainīts no 

lauksaimniecības zemes uz apbūves zemi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Jūrkalne”, Dzintaros, Daugmales pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:17) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī līdzīgs mazs zemes gabaliņš, uz kura atrodas dzīvojamā 

māja, tāpēc tiek mainīts lietošanas mērķis no lauksaimneicības zemes uz apbūves zemi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Rītausmas”, Dzintaros, Daugmales pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:40:47) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts divu personu iesniegums, kuriem katram pieder viens 

otram blakus esoši zemes īpašumi, un personas lūdz atļauju tos apvienot. Kopējā apvienotā 

platību būs 1,4 ha. Komiteja ierosinājumu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Veckalni Nr.84” un “Veckalni Nr.85”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.   

 
 

 

25. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:42:23) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šajā nekustamajā īpašumā atrodas atkritumu šķirošanas 

laukums, tas ir 1,8 ha liels un pieder juridiskai personai, kura noslēgusi nomas līgumu ar citu 

juridisko personu, piešķirot apbūves tiesības  0,1 ha platībā. Uzņēmējs paredzējis šajā zemes 

gabalā attīstīt plēves un plastmasas šķirošanas vietu. Tā kā zemes nomas līgumu paredzēts 

ierakstīt zemesgrāmatā, tad tam jāpiešķir lietošanas mērķis. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi nekustamā īpašuma “Gurnicas”, Ķekavas 

pagastā, zemes vienības daļai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:44:51) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums atrodas Ķekavā, un tajā šobrīd tiek realizēta 

lielveikala celtniecība, tāpēc tiek mainīts lietošanas mērķis no lauksaimniecības uz 

komercdarbības objektu apbūvi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Rīgas ielā 22, Ķekavā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:46:46) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašnieks lūdz atļauju izstrādāt detālplānojumu zemei, kuras 

platība ir ap 5 ha, un viņš to vēlas sadalīt privātmāju apbūvei. Viņš vērš uzmanību uz to, ka darba 

uzdevums paredz prasību nodrošināt piekļuvi Olektes upītei. Komitejā jautājums atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:48:20) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums, kurš vēlas savā zemes gabalā 

uzbūvēt viesu māju, detālplānojuma prasībās iekļauta arī prasība peslēgties centrālajiem 

ūdensapgādes un kanalizācijas tīkliem. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Laivas”, Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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29 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:50:26) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašnieks vēlas sadalīt savu nelielo zemes gabalu savrupmāju 

apbūvei, tomēr tam nepieciešams detālplānojums. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Rāmavas ielā 33, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:51:56) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir neliels zemes gabals 0,26 ha platībā, tomēr īpašnieks to 

vēlas sadalīt savrupmāju apbūvei. Šoreiz to iespējams realizēt ar zemes ierīcības projektu. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Zāļu ielā 7, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:53:20) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – attīstītājs vēlas grozīt detālplānojumu, lai uz vēl viena zemes 

gabala varētu uzbūvēt savrupmāju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Ķiršziedi”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, grozījumu izstrādi, 

saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

32. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:55:16) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – tas pats detālplānojums, bet jau apstiprināti grozījumi 

detālplānojumā, un ar šo lēmumu tiek piešķirts lietošanas mērķis vienai ielai un vienam apbūves 

zemes gabalam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Ķiršziedi” 

teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

33. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:57:11) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu paredzēts apvienot divus blakus stāvošus zemes 

gabalus, tie atrodas dārzkopības sabiedrībā un katrs ir 0,06 ha platībā. Komiteja apvienošanu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot vienā nekustamo īpašumu “d/s Ainava Nr. 630” Rožu ielā 2 un “d/s Ainava 

Nr. 628” Rožu ielā 4, Baložos.  

Lēmums pielikumā.  
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34. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:58:46) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – persona vēlas izstrādāt zemes ierīcības projektu ar mērķi 

pārkārtot zemju savstarpējo robežu. Abi zemes īpašumi pieder vienai personai. Komitejā lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu Lāču ielā 16 un Lāču ielā 

20, Baložos, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

35. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:00:19) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar domes šā gada 4.marta lēmumu tika atļauts izstrādāt zemes 

ierīcības projektu, tas arī ir izstrādāts, izveidojot vienu jaunu zemes vienību. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA “PROJEKTS 77” izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma 

Lakstīgalu ielā 22, Baložos, sadalīšanai - kā detālplānojuma „Lakstīgalu iela I” 

papildinājumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz plkst.14:10. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

36. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:11:36) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājumu izskatīja Izglītības, kultūras un sporta 

(turpmāk – IKS) komitejā un apvienotajā komitejā, projekta būtība ir par jauniešu līdzdalību 

sabiedriskajā dzīvē un konkrēti tas attieksies uz skolu jauniešu pašpārvaldēm. Kopējais atbalsts 

projektam ir 7000 euro. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Diskača. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma parakstīšanu ar Jaunatnes starptautisko programmu aģentūru par 

projekta “Idejas ceļ gaisā!” īstenošanu, un pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju 

parakstīt sadarbības līgumu ar Jaunatnes starptautisko programmu aģentūru.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

37. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:18:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šie ir vienoti saistošie noteikumi par kārtību, kādā tiek 

nodrošināta pirmsskolas izglītība novada teritorijā. Komiteja saistošos noteikumus atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Kļaviņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.50/2021 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas izglītības nodrošināšanas funkciju” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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38. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:22:22) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šie saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā tiek 

izveidota un uzturēta aukļu dienesta datu bāze. Viņa vērš uzmanību uz to, ka tieši Kompensācijas 

komisija pieņem lēmumu par aukļu reģistrēšanu datubāzē. Romanovska atgādina, ka Ķekavas 

pašvaldība bija viena no pirmajām, kas šādu aukļu datubāzi izveidoja, Baldonē šāda datubāze 

netika veidota. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Kļaviņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.51/2021 “Par bērnu 

uzraudzības pakalpojuma sniedzēju datu bāzes izveidošanu un uzturēšanu” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

39. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:26:35) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šie ir pilnībā pārstrādāti saistošie noteikumi, jo 

iepriekšējie neatbilda augstākiem likumdošanas aktiem. Noteikumus izskatīja IKS komitejā, kur 

deputāti vienojās nomainīt nosaukumu, kas labāk atbilstu noteikumu būtībai. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Romanovska, Zaķe, Brigmanis, Gorkšs, 

Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.53/2021 “Par pašvaldības 

atbalstu sporta veicināšanai Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 
 



 24 

40. 
Par komisijas nolikuma grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:36:11) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – kā jau viņa iepriekš minēja, tad ar šo lēmumu tiek 

papildināts Kompensācijas komisijas nolikums, kas nosaka, ka komisijai būs tiesības pieņemt 

lēmumu par aukļu datu bāzes papildināšanu, vai iesnieguma noraidīšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada pašvaldības nolikumā “Kompensācijas piešķiršanas 

komisijas nolikums”, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 22.septembra sēdes 

lēmumu Nr.16, protokols Nr.12/2021.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

41. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:38:18) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sākas jautājumu bloks par iestāžu nolikumu 

pārapstiprināšanu, jo dome pieņēma lēmumu par centralizētās grāmatvedības izveidošanu, līdz ar 

to mainās nolikuma normas, tāpat nolikumi pielāgoti augstākstāvošu valsts struktūru izveidotajam 

paraugnolikumam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Ķekavas 

novada sporta skola” nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  
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42. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:44:03) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – Baldones bibliotēka, atšķirībā no Ķekavas bibliotēkām, ir 

atsevišķa iestāde, tāpēc tai nepieciešams savs nolikums. Viņa atgādina, ka Ķekavā bibliotēkas ir 

zem kultūras centriem, tomēr saņemtas norādes no pārraugošās bibliotēkas par Ķekavas novada 

bibliotēku darba organizāciju, tāpēc būs jādomā, kā to paveikt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones bibliotēkas nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

43. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:46:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī šis nolikums jāpārapstiprina saistībā ar centralizētās 

grāmatvedības ieviešanu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas Mākslas skola” nolikumu jaunā 

redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

44. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:48:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir nākamais nolikums, kas jāapstiprina no jauna, jo 

ieviesta centralizētā grāmatvedība. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas Mūzikas skola” nolikumu jaunā 

redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

45. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:50:22) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī šis nolikums jāpārapstiprina no jauna, jo ieviesta 

centralizētā grāmatvedība. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Pļavniekkalna sākumskola” 

nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

46. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:52:06) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis nolikums ir identisks pagājušajā domes sēdē 

apstiprinātajam centrālās administrācijas atalgojumu nolikumam. Jautājums izskatīts IKS 

komitejā un apvienotajā komiteju sēdē un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības kultūras centru darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  
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47. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:54:48) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – kā jau tika minēts, tad Baldones bibliotēka ir atsevišķa 

iestāde, tāpēc tai jāpieņem atsevišķs atalgojuma nolikums. Komitejā jautājums atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones bibliotēkas darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

48. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:58:05) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – izveidotā darba grupa izstrādāja pašvaldības ētikas 

kodeksu, izstrādē iesaistījās Drošības komitejas locekļi un juristi. Komiteja jautājumu izskatīja un 

atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Barkāne, Zvaigzne, Žilko. 

Žilko informē, ka iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Baire. 

Žilko pauž savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko – 

Papildināt lēmuma lemjošo daļu ar 3.punktu “3.Atcelt Ķekavas novada domes 2017.gada 9. 

marta lēmumu Nr.4. §1. (Protokols Nr.4).” 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš nalsojumā nepiedalījās, tāpēc ka nesaprata 

priekšlikumu, jo šis punkts jau iekļauts nolikumā. Viņam liekas, ka ar šo priekšlikumu normas 

nodublējas. 

Tiek pārrunāts par atbalstīto priekšlikumu un tā būtību. 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek papildināts lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par koriģēto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iekšējos noteikumus “Ķekavas novada pašvaldības 

ētikas kodekss”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

49. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:21:00) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – arī pie šī nolikuma strādāja pašvaldības darba grupa, 

piedalījās arī juristi un Drošības komitejas locekļi. Komiteja noteikumus rūpīgi izvērtēja un 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Noteikumi par Trauksmes celšanas 

sistēmu Ķekavas novada pašvaldībā”  

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Ceļmalnieks lēmumu atbalstīja, tomēr aicina aplūkot formulējumus, jo viņam radās sajūta, ka tie 

varētu nebūt īsti korekti. 

Pozņaks arī atbalstīja lēmumu, tomēr ņemot vērā iepriekš teikto par formulējumu, viņš norāda, ka 

noteikumi atbilst augstākstāvošiem normatīvajiem aktiem, tomēr informē, ka šobrīd notiek likuma 

izmaiņas, uz kura pamata izdoti šie noteikumi, un tāpēc būs jāmaina arī šie noteikumi, un tad arī 

tiks piestrādāts pie formulējumiem. 
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50. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:26:57) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – tāpat, kā pie iepriekšējiem noteikumiem, arī šos 

noteikumus izstrādāja darba grupa. Sākotnēji šo noteikumu nosacījumi bija ietverti Ētikas 

kodeksā, tomēr pēc izvērtēšanas tika nolemts veidot atsevišķus noteikumus, kuros minēti visi 

nosacījumi, viņš norāda, ka šie noteikumi ir tuvāki trauksmes cēlēju noteikumiem. Izmantojot šos 

noteikumus varēs izmantot arī trauksmes cēlēju noteikumos iekļautos rīkus. Tāpat noteikumi 

paredz, ka par pārkāpumiem jāziņo Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojam. Pozņaks 

uzkata, ka noteikumi ir ļoti nozīmīgi un attieksies gan uz deputātiem, gan iestāžu vadītājiem, gad 

viņu darbiniekiem. Viņš norāda, ka pēc laika tiks pārbaudīts, vai iestāžu vadītāji būs 

iepazīstinājuši savus darbiniekus ar noteikumiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Ceļmalnieks, Variks, Andris Vītols, 

Zvaigzne, Belova. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates.  

Debatē Andris Vītols, Baire, Pozņaks. 

Žilko izsaka savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Par iekšējās kontroles sistēmas 

pamatprasībām korupcijas un interešu konflikta riska novēršanai Ķekavas novada 

pašvaldībā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst.16:05 līdz 16:15. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

51. 
Par apstrīdēšanas iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:22:27) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemts privātpersonas apstrīdēšanas 

iesniegums, kurā tā lūdz atzīt par prettiesisku būvvaldes novembra lēmumu, kā arī izsniegt visu 

dokumentāciju saistītu ar būvniecības ieceri pie nama Gaismas ielā 6, Ķekavā. Komiteja izvērtēja 

iesniedzējas lūgumus, un attiecībā uz dokumentācijas izsniegšanu, tad uzskata, ka persona ir 

tiesīga saņemt visu būvniecības dokumentāciju, no kuras būtu svītroti personu dati. Attiecībā uz 

otru lūgumu – atzīt par prettiesisku būvvaldes lēmumu – komiteja to nevar izdarīt, jo likums neļauj 

komitejai atcelt administratīvo aktu, tāpēc šis lūgums tiek noraidīts. Komiteja lēmuma projektu 

izskatīja un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), 

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzlikt par pienākumu Ķekavas novada būvvaldei izsniegt I.D. apstrīdēšanas iesniegumā 

norādīto informāciju par būvniecības ieceri „Asfalta seguma atjaunošana Gaismas ielā 6, 

Ķekavā”, noraidīt I.D. iesniegumu daļā par Ķekavas novada būvvaldes 2021.gada 

15.novembra lēmuma Nr.4-2/21/272 atzīšanu par prettiesisku. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

52. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:33:52) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – darba grupa izstrādājusi saistošos noteikumus attiecībā uz 

būvniecības nodevām. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Žilko, Zvaigzne, Jansone, Aigars Vītols, Šuldrika. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.54/2017 „Par Ķekavas 

novada pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu, 

izdarot atzīmi paskaidrojuma rakstā vai apliecinājuma kartē” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

53. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:48:30) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – projekta ietvaros paredzēta dabasziņātņu, fizikas un kīmijas 

kabinetu iekārtošana Baložu vidusskolas jaunajā piebūvē, tam veikts iepirkums, izvēlēts 

uzvarētājs. Tā kā tas ir Eiropas savienības fondu līdzfinansēts projekts, tad tā realizācijai 

iespējams saņemt aizņēmumu no Valsts kases. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Ozoliņš, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire. 



 31 

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projekta ,,Ķekavas vidusskolas un Baložu vidusskolas mācību vides 

uzlabošana” ietvaros paredzētā dabaszinātņu kabinetu aprīkojuma iegādei 2022.gadā no 

Valsts kases EUR 376 375,34 apmērā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Baire pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsoja par, jo ir jāveic nepieciešamās procedūras, 

tomēr apšauba, ka šīs izmaksas tiks iekļautas kopējā projekta attiecināmajās izmaksās. 

 

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst.17:00 līdz nākamās dienas plkst. 09:10. 

 
Sēde atsākas 2021.gada 23.decembrī plkst. 09:10. 

 

 

54. 
Par budžeta grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 00:10) 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa – viņa ziņo par konkrētu budžeta ieņēmumu un izdevumu sadaļu 

izmaiņām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Pūriņa, Zavadska, Baire, Melnieks, 

Tihoņenko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.54/2021 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 29.jūlija saistošajos noteikumos Nr.18/2021 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2021. gada budžetu”. 

Lēmums pielikumā.  
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PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

55. 
Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 25:08) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šā gada nogalē pašvaldība saņēma iesniegumu no zemes 

īpašnieka ar lūgumu izteikt gribu attiecībā uz pirmpirkuma tiesībām. Izskatot jautājumu tika 

konstatēts, ka pašvaldībai šis zemes gabals būtu nepieciešams projekta īstenošanai, kas minēts arī 

pašvaldības stratēģiskajos dokumentos. Jautājums izskatīts vairākās komitejās, tai skaitā 

apvienotajā komitejā, tas pietiekami izdiskutēts un atbalstīts, tāpēc nonācis domes sēdē. Tomēr 

vakar mainījās lietas apstākļi, jo pašvaldība saņēma atcēlēja līgumu, kas atceļ pirkuma darījumu. 

Andris Vītols papildina ziņojumu – viņš norāda uz konkrētu normatīvo aktu, kas dod pašvaldībai 

tiesības izmantot pirmpirkuma tiesības, lai iegūtu īpašumus tās teritorijā, ja tas nepieciešams 

pašvaldības funkciju īstenošanai. Īpašums atrodas pašā Baldones centrā, tas ir 1,7 ha liels un tā 

pārdošanas cena ir 54 tūkstoši euro, kas ir ļoti izdevīga cena. Tāpat Baldones attīstības 

programmā paredzēta ilgstošas sociālās aprūpes centra izbūve, kas paredz jaunas ēkas 

būvniecību sociālo pakalpojumu nodrošināšanai. Jāņem vērā faksts, ka sociālo pakalpojumu 

attīstību šobrīd atbalsta arī valsts un šiem mērķiem būs paredzēti līdzekļi no Eiropas 

atveseļošanas fondiem, kas paredz atbalstu 18 pašvaldībām visā Latvijā ilgstošas aprūpes 

pakalpojumu nodrošināšanai, tāpat šo programmu atbalsta valsts granta formā, kas nozīmē, ka 

līdzekļi nebūs jāatmaksā. Vītolam ir informācija, ka šobrīd tiek gatavoti Ministru kabineta 

noteikumi, kas regulēs šo līdzekļu piešķiršanu un izlietojumu. Vītols uzskata, ka šis ir īstais brīdis, 

lai realizētu šādu sociālo projektu. Viņš atgādina, ka gada beigās realizējies intensīvs pašvaldības 

nekustamo īpašumu atsavināšanas process, kā rezultātā pašvaldības kasē ienākuši gandrīz 138 

tūkstoši euro, un šo naudu varētu izmantot šī zemes gabala iegādei. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Keisters, Zvaigzne, Andris Vītols. 

Žilko iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire, Aigars Vītols, Andris Vītols, Keisters, Pozņaks, Geduševa, Baire otrreiz, Putniņa.   

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Nebalsot par jautājumu, ņemot vērā atcēlēja līgumu. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 4 (Edgars Brigmanis, Indra Priede, Juris Žilko, Karina Putniņa), 

“Nepiedalās – 1 (Viktorija Baire), 

 Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:35 līdz plkst. 10:40. 
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56. 
Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:27:48) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājumu izskatīja apvienotā komiteja, un tas tika 

izskatīts atsevišķi par Baldoni, un atsevišķi par Ķekavu, tomēr novads ir viens, tāpēc ņemot vērā 

Aigara Vītola priekšlikumu par vienlīdzīga atbalsta sniegšanu iedzīvotājiem, tad viņas 

priekšlikums bija paredzēt 50% atlaidi daudzbērnu ģimenēm pirmsskolas izglītības iestāžu 

audzēkņiem vecumā no 1,5 līdz 4 gadiem, savukārt attiecībā uz 5 līdz 6 gadīgajiem bērniem, 

kuriem noteikta obligātā izglītība, piemērot atbalstu viena euro apmērā, kā tas jau bija noteikts 

Baldonē. Izglītības, kultūras un sporta pārvalde veica aprēķinus un sagatavoja alternatīvo 

lēmuma projektu, kas attieksies uz visa novada bērniem un paredzēs viena euro atbalstu visiem 5 

– 6gadīgajiem bērniem, kas apgūst obligāto pirmsskolas izglītību un viena euro atbalstu visiem 

1,5 līdz 4 gadīgajiem bērniem no daudzbērnu ģimenēm. Ja dome atbalstīs šo lēmuma projektu, tad 

atbalstu sāks sniegt no nākamā gada 1.janvāra un lēmumam nebūs termiņa.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Romanovska, Aigars Vītols, Zvaigzne, Kļaviņa. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Geduševa, Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Lūdzu skatīt un balsot par  pievienoto alternatīvo 22.12.2021.lēmumprojektu 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Veikt grozījumu Ķekavas novada domes 2020.gada 14.maija lēmumā  Nr.20 “Par 

ēdināšanas apmaksu Ķekavas novada izglītības iestāžu izglītojamajiem”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

57. 
Par grozījumiem Baldones domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:44:37) 

Žilko konstatē, ka Romanovska iesniegusi priekšlikumu. 
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Jautājumu nav, debšu nav un Žilko aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Jautājumu neizskatīt līdz ar to, ka pieņemts alternatīvais LP, iepriekšējā darba kārtības 

jautājumā, kas skar ēdināšanu PII novadā. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, tāpēc jautājumu dome tālāk neskata. 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 11:00. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


